

國立政治大學徵求校長參選人公告

- 一、依據國立政治大學校長遴選委員會第 1 次會議決議，公開徵求新任校長參選人選；本屆任期自 107 年 11 月 16 日起至 111 年 11 月 15 日止，得連任一次。
- 二、本校校長參選人之資格，應符合下列規定：
 - (一) 參選人應符合教育人員任用條例第 10 條規定，具下列第 1 款各目資格之 1 及第 2 款資格：
 - 1、具下列資格之一：
 - (1) 中央研究院院士。
 - (2) 教授。
 - (3) 曾任相當教授之教學、學術研究工作。
 - 2、曾任學校、政府機關（構）或其他公民營事業機構之主管職務合計 3 年以上。
 - (二) 參選人於 107 年 11 月 16 日尚未滿 65 歲。（參見教育人員任用條例第 33 條）
 - (三) 本校校長參選人除應符合教育人員任用條例及其他法令規定外，並應符合本校校長遴選辦法第 7 條規定之任用資格。
- 三、參選人資料表件請以電腦繕打列印後，併同相關附件於 107 年 4 月 30 日（臺灣時間）下午 5 時前，送達國立政治大學校長遴選委員會（地址：116 台北市文山區指南路二段 64 號國立政治大學校長遴選委員會收），電子檔案並請寄至本校聯絡人信箱（amyshiu@nccu.edu.tw），逾時恕不受理。
- 四、相關資訊、校長遴選辦法以及參選人資料表刊登本校網頁：
網址：http://www.nccu.edu.tw/zh_tw/president_elect（本校校長遴選專區）
聯絡人：許愛敏
電話：02-29393091 轉 67287
傳真：02-29382680
E-mail：amyshiu@nccu.edu.tw

國立政治大學校長遴選委員會 啟

國立政治大學校長參選人資料表

壹、參選人個人資料

一、基本資料

姓 名		性別	出生年月日		國 籍	照 片
(中) (英)						
身分證號碼			護照號碼			
通訊資料	地址： 電話：(公) (宅) 行動電話： 傳真： 電子郵件信箱：					
教授證書 (無則免填)		字號： 起資年月： 年 月				
現 職 (含兼職)	服務機關學校		現職(職級)		專兼任	到職年月
大 學 以 上 學 歷	學 校 名 稱		院 系 所		學位名稱	領受學位年月
主 要 經 歷	服務機關學校		職 稱		專兼任	任職起迄年月
具 備 之 資 格 條 件	※有關大學校長任用資格，應同時具備教育人員任用條例第 10 條第 1 項第 1 款各目資格之一及第 2 款資格，請勾選符合之選項，並請檢附證明文件： 一、符合 10 條第 1 項第 1 款各目資格之一： ☐ 第 1 目 中央研究院院士。 ☐ 第 2 目 教授。 ☐ 第 3 目 曾任相當教授之教學、學術研究工作。 二、符合第 10 條第 1 項第 2 款資格： ☐ 曾任學校、政府機關(構)或其他公民營事業機構之主管職務合計三年以上。(主管職務年資之計算，計至參選人登記截止日-107 年 4 月 30 日為止。)					

註：1. 本表如不敷使用，請自行延伸。

2. 請附最高學歷學位證書、教授證書及經歷證明之影本。如為外國文件請附公證文件。

二、著作、作品及發明目錄

三、學術獎勵及榮譽事蹟

(一) 學術獎勵

(二) 榮譽事蹟

四、治校理念與抱負（以三千字為限）

五、相關承諾

- 一、本人無教育人員任用條例第 31 條所列各項情事，亦無違反學術倫理之情事，並已充分瞭解國立政治大學校長遴選相關規定同意擔任校長參選人。
- 二、本人同意於應聘為國立政治大學校長前，放棄黨政職務；兼職並依相關規定辦理。
- 三、本人所提供之學經歷資格證明文件均正確無誤。
- 四、本人同意姓名、年齡、國籍、學歷及經歷等基本資料得用於本次校長遴選作業之需。
- 五、本人同意國立政治大學校長遴選委員會依教育部函釋規定，去函向科技部及教育部查證本人有無違反學術倫理之情事。

承諾人：_____
年 月 日

（簽名）

註：本表如不敷使用，請自行延伸。

貳、參選方式及參選（推薦、舉薦）理由

一、參選方式

（一）推薦產生（請另檢附連署推薦資料表）：

☐ 本校專任教授、副教授、助理教授、研究員、副研究員、助理研究員十人以上連署推薦。

☐ 校外教授、副教授或研究員、副研究員十五人以上連署推薦。

☐ 本校校友二十人以上連署推薦。

（二）自行參選或遴委會舉薦

☐ 自行參選

☐ 遴委會舉薦

二、參選（推薦、舉薦）理由

Position Announcement

President of National Chengchi University Taipei, Taiwan

National Chengchi University (NCCU) in Taiwan is seeking to appoint a President to provide strong and dynamic leadership. NCCU is a vibrant and thriving university known for its pursuit of excellence in research and teaching, particularly in the humanities and social sciences. Public-funded, the university is committed to nurturing and developing students' talents and advancing innovation. NCCU has a range of studies and research disciplines across 9 colleges and over 100 academic programs and research centers.

Applications and nominations are now invited. This post will be filled on a full-time, four-year term basis, starting from November 16, 2018, with the possibility of renewal. A candidate must have at least 3 years in a management position in an educational institution, government organization or other public-run industry; a candidate must also be a professor, or involved in teaching or academic research commensurate with that of a professor. A candidate should be under 65 on November 16, 2018, with a distinguished record of academic achievements, high integrity, a strong commitment to academic development, and good communication skills, including full fluency in spoken and written Mandarin Chinese.

Interested applicants are invited to submit their application with current curriculum vitae and mail the complete package to the address below on or before 5 pm, April 30, 2018 (CST).

Address: NCCU President Selection Committee
National Chengchi University
No. 64, Section 2 Zhih-Nan Road
Taipei 116, Taiwan.

Refer to http://www.nccu.edu.tw/zh_tw/president_elect for application form and further details on president selection/application.

For more information, contact

Amy Shiu

Telephone: 886-2-29393091 ext. 67287

Fax: 886-2-29382680

Email: amyshiu@nccu.edu.tw

Further information about the university can be found
at <http://www.nccu.edu.tw/?locale=en>

I. Personal Data

Name		Gender	Birthdate (mm/dd/yyyy)	Country of Citizenship	Photo
(Chinese) (English)					
Personal ID Number			Passport Number		
Contact Information	Address: Telephone: (O) (H) Cellphone: Fax: Email:				
Professorship Certificate Number (if applicable)	No: Date Issued (mm/dd/yyyy):				
Current Employment (including part-time)	Institution	Position/Title		Full-time/Adjunct	Starting Date
Education (College and above)	Institution	College/Department		Degree conferred	Date obtained (mm/yyyy)
Work Experience	Institution	Position/Title		Full-time/Adjunct	Starting Date (mm/yyyy)

Qualifications	※The Act Governing the Appointment of Educator requires that the following qualifications be met for university president. Check the relevant items and attach proof of evidence. 1. Pursuant to 10.1.1 of the Act Governing the Appointment of Educator, at least one of the following qualifications has to be met. ☐ Academician of Academia Sinica ☐ Professor ☐ Teaching or academic research commensurate with that of a professor 2. Pursuant to 10.1.2 of the Act Governing the Appointment of Educator, the following qualification has to be met. ☐ 3 years and above serving in management position in educational institution, government organization, or other public-run industry (Years of serving in the management position are inclusive of years before April 30, 2018.)
----------------	---

註：1. Additional pages can be attached.

2. Please include copies of certificate of the highest degree, professorship certificate, and proof of work experience. Non-Chinese documents must be notarized.

2. Publications, works, and inventions

3. Academic awards and honors

(A) Academic awards

(B) Honors

4. Vision and Mission Statement (within 3000 words)

5. Acknowledgement

1. I declare that I have not violated any of the actions stated in the article 31 of the Act Governing the Appointment of Educator. Neither have I violated academic ethics. I fully understand relevant regulations governing presidential election and agree to serve as a presidential candidate.
2. I declare that I will give up any political appointment before being appointed president, and comply with regulations regarding part-time work.
3. I declare that the documents provided are true and accurate to the best of my knowledge.
4. I agree that basic information of name, age, nationality, academic information, and work experience is to be used for the purpose of this presidential selection.
5. I understand that the President Selection Committee has the right to write to the Ministry of Science and Technology and Ministry of Education regarding any violation of academic ethics.

Name : (signature)

Date (dd/mm/yyyy)

Note: Additional pages can be attached.

II. Application and reasons for application

1. Application

(A) By recommendation (attach recommendation form):

- ☐ Recommendation by more than 10 full-time NCCU faculty members and researchers at the assistant level and above
- ☐ Recommendation by more than 15 faculty members and researchers at universities other than NCCU at the associate level and above
- ☐ Recommendation by more than 20 NCCU alumni

(B) Individual application or recommendation by the Selection Committee

- ☐ Individual application
- ☐ Recommendation by the Selection Committee

2. Reasons for application/recommendation

Recommendation Information Form for the Presidential Candidate
National Chengchi University

Name of representative:

Telephone:

Basic Information for Recommenders

Name	Institution	Title	Contact address	Telephone	Signature

Note: Attach extra pages if needed.